
  

      
directie Leefmilieu 
Provinciaal Centrum voor Milieuonderzoek

Verslag van de vergadering 

kenmerk M05/033/ep 
betreft 1ste commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 18.00 uur.  

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 19 
februari 2019 
Er zijn geen opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt 
goedgekeurd. 

2. Economie – North Sea Port 
Voorbereiding van de Buitengewone Algemene Vergadering 
van 18 april 2019: 

• Kennisneming van de agenda 

• Goedkeuring van het besluit m.b.t. de 
Uitvoeringsovereenkomst en de Garantieovereenkomst 

• Aanduiding van 1 vertegenwoordiger met mandaat  

Gedeputeerde Moens leidt dit punt in. Er volgt een 
toelichting door een vertegenwoordigster van North Sea 
Port 

Raadslid Blommaert vraagt waarom er zowel op 18 als op 1 
april een aandeelhoudersvergadering is. 

De vertegenwoordigster van North Sea Port meldt dat er enkel 
op 18 april een Buitengewoon Algemene Vergadering is. Op 1 
april vindt een aandeelhouderscommissie plaats. Hierop 
worden alle verkozenen uitgenodigd. Op de vergadering krijgen 
ze een voorstelling van het reilen en zeilen van North Sea Port 
en kunnen er ook vragen gesteld worden. Deze 
aandeelhouderscommissie is er om de afstand tussen de 
aandeelhouders en North Sea Port klein te houden, aangezien 
er nu met een holding wordt gewerkt. 

Gedeputeerde Moens vraagt om nog eens te duiden waarom 
de opheffing vorig jaar nog niet is gebeurd. 

De vertegenwoordigster van North Sea Port duidt dat dit te 
moeilijk was om gelijktijdig een fusie en een opheffing te 
regelen. Daarom is er gekozen om eerst de fusie te regelen en 
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nadien zo snel mogelijk de opheffing van de 
Gemeenschappelijke Regeling. 

18. Uitgesteld in zitting Provincieraad van 27 februari 2019 
Ruimte 
Project “Oudenaarde Linkeroever” 
Goedkeuring van het “Raamwerk Oudenaarde Linkeroever – 
Circulair Scheldepark” 

Raadslid De Merlier vraagt of en in welke mate er rekening 
gehouden is met de persartikelen die zijn verschenen over de 
huisvesting van een school in de kantoren van Santens. 

Bart Verbeke antwoord dat deze vraag al schriftelijk beantwoord 
is en als bijlage bij het verslag van de vorige vergadering is 
gevoegd. Er zijn wel degelijk gesprekken tussen de vzw Keerpunt 
- scholen – Freinet en de eigenaar van de site Santens. Er is een 
overeenkomst in opmaak om in september 2019 te starten met 
onderwijs. Als er een overeenkomst komt, dan zal dit voor een 
periode van 1 jaar zijn. Deze tijdelijke invulling past ook in het 
“Raamwerk Oudenaarde Linkeroever”. Betreffende de definitieve 
invulling zijn er werkateliers gepland na de definitieve 
goedkeuring in de provincieraad. 

3. Economie – subsidies samenwerking sociaal -economisch 
middenveld 
Toekenning van de subsidie 2019 aan de Confederatie Bouw 
Provincie Oost-Vlaanderen te Zwijnaarde voor de provinciale 
voorstelling van het visierapport “Burgers & Bouwers, schouder 
aan schouder” 

Geen vragen of opmerkingen. 

4. Economie – Designplatform Gent-Oost-Vlaanderen vzw – 
vertegenwoordiging: 

• - Algemene Vergadering: aanduiding van 4 effectieve en 4 
plaatsvervangende leden 

• - Raad van Bestuur: voordracht van 1 bestuurder 

Gedeputeerde Moens meldt dat er een wijziging zal komen na 
samenspraak met Designplatform Gent- Oost-Vlaanderen naar 
1 lid van de Algemene Vergadering en 1 lid van de Raad van 
Bestuur en dit zowel voor de stad Gent als de provincie Oost-
Vlaanderen. 

Raadslid Scheire vraagt waarom er dan 4 effectieve en 
plaatsvervangende leden voor de Algemene Vergadering 
worden aangeduid? 

Astrid Vliebergh antwoordt dat er volgens de statuten 4 leden 
moeten aangeduid worden. Het is de bedoeling om nadien de 
statuten aan te passen naar slechts 1 lid. 
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5. Economie –reglementering 
Vaststelling van het reglement m.b.t. de toekenning van 
subsidies ter ondersteuning van de maximale ontwikkeling in 
hun dienstverlening voor een ondernemingsvriendelijk beleid en 
de promotie van de plaatselijke handel, middenstand en horeca 
en opheffing van het reglement van 29 april 2015, 
inwerkingtreding op 27 maart 2019 

Dit punt wordt samen met punt 6 behandeld. 

6. Economie – reglementering 
Vaststelling van het reglement m.b.t. de toekenning van 
subsidies ter ondersteuning van de imagovorming, de 
professionalisering en de promotie van detailhandel, 
middenstand en horeca via de lokale handels-, middenstands- 
en horecaverenigingen en opheffing van het reglement van 29 
april 2015, inwerkingtreding op 27 maart 2019 

Raadslid Vermaercke merkt op dat er vroeger 50% 
gesubsidieerd werd en 50% door derden/eigen middelen werd 
voorzien. En dat nu het subsidiebedrag naar 100% wordt 
opgetrokken. Hij vraagt of dit niet veel is. 
 
Astrid Vliebergh antwoord dat in de huidige regeling er 80% 
subsidie vanuit de provincie is voorzien, en 20% uit eigen 
middelen per ingediende kost. In de voorliggende documenten 
wordt overgegaan naar een 100% toelage. Deze is echter 
volledig gebaseerd op de reële kost; het is geen forfaitaire 
toezegging. Er zal factuur per factuur gekeken worden of ze in 
aanmerking komt of niet. Indien wel, dan wordt deze voor de 
volle 100% gefinancierd.  
Gedeputeerde Grillaert geeft verdere toelichting: het maximale 
subsidiebedrag per aanvraag blijft behouden: maximum 10 000 
EUR voor een aanvraag door lokale besturen, 5000 EUR voor 
een aanvraag door handels- en middenstandsverenigingen. 
 
Raadslid Vermaercke merkt op dat horeca nu ook wordt 
opgenomen voor subsidiëring. Hij stelt dat er goed zal moeten 
toegekeken worden welke kosten aanvaard zullen worden en 
welke niet. 
 
Gedeputeerde Grillaert stelt dat er in Artikel 2 voldoende 
garanties zijn opgenomen die moeten garanderen wat wel of 
niet in aanmerking komt voor subsidiëring. Horeca is mee 
opgenomen maar altijd in partnerschap met detailhandelaars. 
 
Raadslid Vermaercke merkt verder op dat er een 
adviescommissie zal opgericht worden waarvan de leden 
worden aangeduid door de deputatie. Hij vraagt wie dat dan 
concreet zijn. 
 
 
Raadslid Bauwens heeft vragen bij de samenstelling van de 
adviescommissie. 
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Gedeputeerde Grillaert meldt dat de samenstelling ambtelijk is 
en via de notulen van de zittingen van de deputatie steeds 
raadpleegbaar zijn. 
 
Raadslid Bauwens leest in Artikel 4.2 “bewijsstukken en offertes 
om de inkomsten en uitgaven te staven”. Hij suggereert om dit 
te vervangen door “ramingen van de inkomsten en uitgaven”; 
 
Gedeputeerde Grillaert zegt dat dit inderdaad kan aangepast 
worden zodat bewijsstukken en ramingen mogelijk zijn. 
 
Raadslid Mestdagh vraagt of ook een AGB subsidies kan 
aanvragen volgens dit nieuwe reglement. 
 
Astrid Vliebergh antwoordt van wel, aangezien het ook een 
(gemeentelijke) vzw is. Verenigingen die geen rechtspersoon 
hebben, moeten een erkenning vanuit de stad of gemeente 
hebben om aanspraak te kunnen maken op een subsidie. 
 
Raadslid Mestdagh vraagt of logies volgens het logies-decreet 
moeten werken, en met andere woorden aangegeven logies 
zijn. 
 
Gedeputeerde Grillaert zegt dat hierover zal gewaakt worden. 
 
Raadslid Roman vraagt zich af of alles niet duurder zal worden 
omdat er nu 100% subsidie is en er dus geen financiële inbreng 
meer is van de organisator. Zal hierover gewaakt worden door 
bijvoorbeeld meerdere offertes te vragen? 

Astrid Vliebergh verduidelijkt dat de aanvrager een concreet 
project voorstelt. En dat er dus ook zaken in zijn opgenomen die 
niet in aanmerking zullen komen voor subsidie. Op 
projectniveau blijft er dus persoonlijke inbreng. 

7. Integraal Waterbeleid 
Beheer stuwen en pompen 
Goedkeuring van de overeenkomst “Ondersteuning door TMVW 
bij beheer van gemalen en stuwen” 

Gedeputeerde Grillaert duidt dat dit een zeer technische en 
moeilijke materie is en dat daarom beroep moet gedaan worden 
op de externe partner TMVW. Er wordt aan de provincieraad 
gevraagd om dit ook in de toekomst te mogen blijven doen. 

8. Plattelandsbeleid – vertegenwoordiging 
Provinciaal Managementcomité (PMC) 
Aanduiding van 5 effectieve en 5 plaatsvervangende 
vertegenwoordigers 
Leader, Plaatselijke Groepen (PG) 
Aanduiding van telkens 2 stemgerechtigde vertegenwoordigers 
in resp. Leader Meetjesland, Leader Vlaamse Ardennen en 
Leader Grensregio Waasland 
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Geen vragen of opmerkingen. 

9. Landbouw en Platteland 
Vzw RATO – vertegenwoordiging 

• Algemene Vergadering: aanduiding van (maximaal) 18 
provincieraadsleden en 1 gedeputeerde 

• Raad van Bestuur: voordracht van (maximaal) 5 
provincieraadsleden en 1 gedeputeerde 

Gedeputeerde Grillaert duidt dat het de bedoeling is voor zowel 
de Algemene Vergadering als voor de Raad van Bestuur 5 
provincieraadsleden en 1 gedeputeerde aan te duiden. 

10. Mobiliteit - Provinciaal Mobiliteitscharter 
Goedkeuring addendum tussen provincie en Vlaams Gewest 
met het oog op de vernieuwing van het charter met startdatum 
01 januari 2019 

Geen vragen of opmerkingen. 

11. Mobiliteit – Fietssnelwegen: 

• Goedkeuring van de Richtlijnennota Inrichtingsprincipes 
Fietssnelwegen Oost-Vlaanderen 

• Delegatie aan de Deputatie van de tussentijdse goedkeuring 
van wijzigingen 

• Goedkeuring van het principe van een jaarlijkse 
kennisgeving aan de Raad van de meest actuele versie van 
de nota 

Geen vragen of opmerkingen. 

12. Mobiliteit – Fietssnelwegen 
Aanleg van een deel van fietssnelweg F40 te Merelbeke 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met nationale invulling en 
bekendmaking en met subsidievraag bij het Fietsfonds 

Geen vragen of opmerkingen. 

13. Mobiliteit – Fietssnelwegen 
Aanleg van een deel van fietssnelweg F41 te Wachtebeke 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met nationale invulling en 
bekendmaking en met subsidievraag bij het Fietsfonds 

Geen vragen of opmerkingen. 

14. Mobiliteit – Fietspaden 
Vaste belofte van toelage voor de aanleg van fietspaden n.a.v. 
het heraanleggen van de Grote Baan te Herdersem (Aalst) in 
afwijking van artikel 6 §3 van het reglement en met tussenkomst 
van het Fietsfonds 

Geen vragen of opmerkingen. 

15. Vzw Max Mobiel – vertegenwoordiging: 
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• Algemene Vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 
plaatsvervangend vertegenwoordiger 

• Raad van Bestuur: voordracht van 1 effectief en 1 
plaatsvervangend vertegenwoordiger 

Geen vragen of opmerkingen. 

16. Milieu – Patrimonium 

Aankoop percelen bos te Sint-Niklaas 
Machtiging van de Deputatie en goedkeuring van de eenzijdige 
verkoopbelofte 

Geen vragen of opmerkingen. 

17. APB De Gavers – vertegenwoordiging 
Aanduiding van Koen Roman als bestuurder en herroeping 
wegens vergissing van de aanduiding van Hans Mestdagh bij 
besluit van 27 februari 2019 
 
Amendement van Elisabet Dooms  
Herroeping van de aanduiding van Elisabet Dooms (i.p.v. Hans 
Mestdagh) en vervanging door Koen Roman 
 

Geen vragen of opmerkingen. 

19. Integraal Waterbeleid 
Onderhoud onbevaarbare waterlopen van 2de categorie in 
verschillende sectoren 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met Europese bekendmaking. 

Geen vragen of opmerkingen. 

20. Varia 

• Raadslid Scheire merkt op dat er blijkbaar nog een 
werkbezoek is gepland en dat dit nog niet gecommuniceerd 
is. 

Gedeputeerde Grillaert meldt dat dit werkbezoek gepland is 
op 7 mei 2019, in de namiddag. 

• Raadslid Bauwens meldt dat hij de bijlagen bij het vorige 
verslag niet heeft kunnen openen. 

Gedeputeerde Grillaert deelt mee dat hij dit best meteen 
aan 7777 meldt.  
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De voorzitter sluit de vergadering om 18.30 uur. 

Gent, 20 maart 2019 

De voorzitter 

 

Marleen Van De Populiere 

 

Ambtenaar- verslaggever 
Eddy Poelman 
 


